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Jezus Christus Is de Ware God 
En het Eeuwige Leven 

 

 

 

Maar gij, Daniël, houd de woorden verborgen,  
en verzegel het boek tot de eindtijd; velen zullen  

onderzoek doen, en de kennis zal vermeerderen. 

Daniël 12:4 

 
 

 

Doch hij zeide: Ga heen, Daniël, want deze dingen blijven  

verborgen en verzegeld tot de eindtijd. Velen zullen zich  

laten reinigen en zuiveren en louteren, maar de goddelozen  
zullen goddeloos handelen; en geen der goddelozen zal het  

verstaan, maar de verstandigen zullen het verstaan. 

Daniël 12:9-10 

 
 

*** 

 

 
Neem voordat u begint met het lezen van dit Onderricht een  

paar minuten de tijd om te mediteren over de volgende vraag: 

 

 

 
Waar zult u uw Eeuwigheid voorbijgaan? 

 

In de Hemel? 

 
Of 

 

In de Hel? 

 
 

De Hel is Echt, en het is Eeuwig. 

Denk er over na! 

 
 

 

 

 

 
 

Geniet van uw lezen! Moge God Zichzelf aan u openbaren! 
  



 
 

 

 
 

Waarschuwingen 
 

 

Dit Boek is gratis en kan op geen enkele manier  
een bron van handel vormen. 

 

U bent vrij om dit Boek te kopiëren voor uw preken, of om het te 

verspreiden, of voor uw Evangelisatie op Sociale Netwerken, op 
voorwaarde dat de inhoud ervan op geen enkele manier wordt gewijzigd 

of aangepast en dat de mcreveil.org website als bron wordt geciteerd. 

 

Wee jullie, hebzuchtige agenten van satan, die zullen trachten deze 
onderrichten en getuigenissen te commercialiseren! 

 

Wee jullie, zonen van satan, die deze onderrichten en getuigenissen 

graag publiceren op Sociale Netwerken door het adres van de website 
www.mcreveil.org te verbergen, of door de inhoud ervan te vervalsen! 

 

Weet dat jullie aan het rechtssysteem van de mensen kunt ontsnappen, 

maar jullie zullen zeker niet ontsnappen aan het oordeel van God. 

 
Slangen, adderengebroed, hoe zult gij ontkomen aan het oordeel der 

hel? Matteüs 23:33 

 

 
 

Nota Bene 

 

Dit Boek wordt regelmatig bijgewerkt. Wij raden u aan de bijgewerkte 
versie te downloaden vanaf de Website www.mcreveil.org. 
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COVID-19 VACCINS: MASSAVERNIETIGINGSWAPENS 
(Bijgewerkt op 15 01 2024) 

 

Beste broeders en vrienden, wij willen u graag dit artikel van Dr. Vernon 
Coleman ter beschikking stellen, die de wereld aankondigt dat Covid-19 vaccins 

massavernietigingswapens zijn die het menselijk ras zouden kunnen beëindigen. 

De Apocalyps die de Bijbel voorspelt, staat op het punt vervuld te worden, en 

allen die, ondanks talrijke waarschuwingen, koppig blijven, zullen zeker de prijs 
betalen. Intussen blijft God door de Mannen Gods en vele Wetenschappers de 

mensheid waarschuwen voor de onvermijdelijke destructie van deze wereld, die 

van een omvang zal zijn die sinds de schepping van de wereld nog nooit is 

gezien. Wij hebben reeds verscheidene zeer stichtelijke artikelen over dit 

onderwerp gepubliceerd. U vindt ze op de website mcreveil.org. Wij nodigen u 
uit ze te lezen. 
 

Covid-19 Vaccins Zijn Massavernietigingswapens En  
Kunnen Het Menselijk Ras Uitroeien 

 

Als u mijn artikelen al een tijdje leest, weet u dat ik nooit overdrijf. U weet ook 
dat mijn voorspellingen, inschattingen en interpretaties het aflopen jaar absoluut 

accuraat zijn geweest. Nu, meer dan ooit, heb ik uw hulp nodig. Tenzij we 

samenwerken, zijn we verdoemd. Ik heb uw hulp nodig, want we moeten 

miljoenen mensen bereiken met dit artikel. En sinds de grote platformen en de 
grote media mij verbannen hebben, kan ik die miljoenen mensen niet bereiken 

zonder jullie. 
 

Ik geloof dat dit artikel het belangrijkste is dat u ooit hebt gelezen. U moet het 

delen. U moet de komende dagen niets doen, maar wel dit artikel doorsturen 

naar iedereen die u kent of niet kent en die een emailadres hebben. En stuur 

het naar elke journalist wiens emailadres u kunt vinden. 
 

Herinnert u zich die video waar Bill en Melinda Gates zaten te grijnzen over hoe 

de volgende pandemie de mensen zou doen reageren? Nou, ik denk dat ik nu 

weet wat er gaat gebeuren. We weten allemaal dat de kwaadaardige elite, de 
promotors van Agenda-21 en de Great Reset altijd al van plan zijn geweest om 

tussen de 90% en 95% van de wereldbevolking te doden. Ik vrees dat het 

helaas te laat is om de velen die het vaccin al hebben gehad, te redden. 

Miljoenen zijn verdoemd, en ik ben bang dat velen zullen sterven als ze 
vervolgens met het coronavirus in aanraking komen. 
 

Maar er is iets flink fout gegaan met de plannen van de elite. Het gevolg is dat 
degenen die het vaccin nog niet hebben gehad eveneens in ernstig gevaar lijken 

te zijn. Wij moeten onze immuunsystemen in topconditie houden door gezond 

te eten en vitamine D-supplement te slikken. En misschien zullen we op een 

gegeven moment moeten wegblijven van degenen die gevaccineerd zijn. Ze zijn 
nu een serieus gevaar voor het overleven van het menselijke ras. 
 

Voor zover ik me kan herinneren, heb ik gewaarschuwd voor de gevaren van 
covid-19 vaccins. Ik weet dat ze eigenlijk geen vaccins mogen worden genoemd 

(hoewel een officiële definitie is gewijzigd om ze te aanvaarden), maar als ik ze 

gentherapie noem, zullen de mensen die we proberen te bereiken en aan wie 

is verteld dat het vaccins zijn, niet weten waar ik het over heb. 
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Bijna precies een jaar geleden waarschuwde ik dat de reden dat het risico op het 

coronavirus werd overdreven, deels de invoering van een verplicht 

vaccinatieprogramma was. De valse covid-19 pandemie werd gedeeltelijk 

gecreëerd om een excuus te verschaffen voor vaccins - in plaats van dat het 
vaccin werd gecreëerd als een oplossing voor de zogenaamde dreiging die van 

covid-19 uitging. 
 

Ik waarschuw er al maanden voor dat experimentele vaccins gevaarlijk zijn en 
veel potentieel dodelijke bijwerkingen hebben. Beroemdheden, en veel artsen, 

hebben het mis om geruststellend te zijn. Ik denk dat ik gelijk had toen ik 

suggereerde dat de vaccins meer mensen zouden kunnen doden dan covid-19. 

Maar het lijkt nu waarschijnlijk dat de vaccins ook verantwoordelijk zullen zijn 
voor de dood van honderden miljoenen die niet zijn gevaccineerd. 
 

Mijn diepste gedachte is altijd geweest dat de covid-19 fraude opzettelijk is 

gepland voor een specifiek doel: zoveel mogelijk ouderen en zwakkeren te 
doden, en verplichte vaccinaties te introduceren. Dat zei ik al in midden maart 

2020 in mijn eerste video. Er was natuurlijk ook nog een plan om de economie 

te vernietigen en opnieuw in te richten, om zo aan de vereisten van Agenda-21 

en de Great Reset (Grote Reset) te voldoen. 
 

Enkele dagen na de eerste publicatie van deze video werd ik woedend 

aangevallen op het internet. Mijn Wikipedia-vermelding werd radicaal 

veranderd. Details van al mijn boeken, TV series en kronieken werden 

verwijderd. Ik ben beschreven als een in diskrediet gebrachte 
samenzweringstheoreticus. Ik heb een video gemaakt waarin ik uitleg hoe de 

Wikipedia-vermelding werd veranderd om te demoniseren en in diskrediet te 

brengen. Veel andere personen die eveneens twijfelden de officiële lijn over het 

covid-19, ondergingen hetzelfde lot. En natuurlijk hebben de BBC en de 
nationale pers zich bij hen aangesloten door degenen aan te vallen die de 

officiële lijn in twijfel durven trekken door onaanvaardbare waarheden te 

verspreiden. Maar ik vrees nu dat de genocidale gekken, de ruiters van de 

Apocalyps die dit bedrog hebben gepland, ons naar Armageddon leiden. 
 

Ik heb lang aangenomen dat de architecten van dit bedrog verwachtten dat 

miljoenen zouden sterven. Nu geloof ik echter dat de kwade geesten die dit 
bedrog hebben gecreëerd het gevaar van de experimentele vaccins, die ze zo 

virulent promoten, dramatisch hebben onderschat. Miljoenen die deze covid-19 

vaccins hebben ontvangen, kunnen als gevolg hiervan sterven. Ik zal zo 

uitleggen hoe en waarom. 
 

De fraude begon natuurlijk met de wilde voorspellingen van Ferguson van het 

Imperial College. Ferguson is een wiskundig modelleerder met een rampzalig 
verleden. De mensen die de fraude organiseerden wisten dat Fergusons 

voorspellingen absurd waren. Ze zouden moeten weten dat Ferguson's staat van 

dienst verschrikkelijk slecht was. Zijn voorspellingen werden wel aangegrepen 

als een excuse voor lockdowns, social distancing, mondkapjes, schoolsluitingen, 

en sluiting van ziekenhuisdiensten. Dit was allemaal het toppunt van 
krankzinnigheid. Het meest logische was om degenen die besmet waren te 

isoleren, zoals we mensen met griep ook altijd adviseerden om thuis te blijven, 

en de meest kwetsbare mensen te beschermen, vooral oudere mensen met hart- 
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of borstproblemen. Maar de politici en adviseurs deden alles fout. En zij die 

twijfelden aan wat er gebeurde, werden gedemoniseerd en tot zwijgen gebracht. 
 

Het is een feit dat de immuunsystemen van mensen worden versterkt door de 

interacties met anderen. Gezonde kinderen en jonge volwassenen hebben een 

zeer sterk immuunsysteem. Het zijn echt alleen de ouderen die het meeste 

gevaar lopen door een nieuw virus. En toch hebben de politici van de hele 
wereld en hun adviseurs ons opzettelijk verleid tot een massaal 

vaccinatieprogramma. 
 

Oorspronkelijk, het publiek werd verzekerd dat ze alleen door massa vaccinaties 

weer iets van hun verloren vrijheden zouden kunnen terugkrijgen. Dit is altijd 

gevaarlijke nonsens geweest. De experimentele vaccins die zo snel werden 

goedgekeurd, hebben echter nooit het gewenste effect gehad. Ze werden niet 
ontworpen om infectie of overdracht te voorkomen. Vaccins voorkomen niet 

dat mensen covid-19 krijgen en ook niet dat ze het overdragen als ze 

het toch krijgen. De vaccins helpen alleen om de ernst van de symptomen te 

beperken voor sommige mensen die de injectie hebben gekregen. Dat is niet 
wat de meeste mensen geloven, natuurlijk. De meeste mensen geloven echter 

dat de vaccins hen tegen infectie beschermen. Ook dit is bedrog. 
 

Naast het nogal belangrijke feit dat vaccins niet doen wat mensen denken dat 

vaccins doen, zijn er drie enorme problemen met vaccins: 
 

1- Het eerste probleem is inmiddels aangetoond dat deze experimentele 

vaccins extreem gevaarlijk zijn - velen sterven er al aan, en nog veel meer 

krijgen ernstige bijwerkingen. De omvang van dit specifieke probleem kan 

worden afgemeten aan het feit dat zelfs de autoriteiten toegeven dat ongeveer 
1 op de 100 met vaccins verband houdende sterfgevallen en ernstige 

verwondingen zal worden gerapporteerd. Het is onmogelijk in te schatten 

hoeveel er zullen sterven als gevolg van allergische problemen, hartproblemen, 

hersenbloedingen en neurologische problemen, en hoevelen er blind of verlamd 

raken. Op mijn website staat een lijst van mensen van wie bekend is dat zij door 
het vaccin gewond zijn geraakt of zijn gedood, en het is een angstaanjagende 

lijst om te lezen. Het aantal doden is afschuwelijk, maar de meeste autoriteiten 

blijven volhouden dat dit allemaal toeval is. 
 

Iedereen die 60 of 28 dagen na een positieve covid-19 test om wat voor 

reden dan ook stierf, werd op de covid dodenlijst gezet, zelfs als de 

positieve test vals bleek. Dat werd gedaan om de aantallen omhoog te 
drijven. Maar als gezonde jonge mensen binnen enkele uren na 

gevaccineerd te zijn sterven, worden deze sterfgevallen beschouwd als 

louter toeval. Wat tragische toevalligheden! 
 

2- Het tweede probleem is het probleem van het immuunsysteem, bekend als 

pathogen priming of cytokinestorm. Wat er gebeurt is dat het immuunsysteem 
van de persoon die gevaccineerd is, voorbereid zal zijn om op een zeer 

dramatische manier te reageren als die persoon in de toekomst in contact komt 

met het virus. Het gevolg kan catastrofaal zijn. Ik ben bang dat dit in de herfst 

en volgende winter gaat gebeuren. De mensen die gevaccineerd zijn zullen 

in grote problemen komen als ze (weer) met een coronavirus in 
aanraking komen. Hun immuunsystemen zullen overreageren, en dan zullen 

er waarschijnlijk heel veel doden vallen. 
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Patiënten zijn niet gewaarschuwd hiervoor, hoewel het bewijs hiervoor werd 

gepresenteerd in het International Journal of Clinical Practice in oktober 2020. 

Het artikel is getiteld "Openbaarmaking aan proefpersonen van 

vaccinonderzoeken, na geïnformeerde toestemming, van het risico op 
verergering van klinische ziekte door covid-19-vaccins". Maar er was geen 

geïnformeerde toestemming voor de patiënten en ik denk dat de meeste artsen 

zich nog steeds niet bewust zijn van de risico's. 
 

Oudere mensen en mensen met een zwak immuunsysteem zijn bijzonder 

vatbaar voor de dood. En waardoor krijgt u een slecht immuunsysteem? Door 

een mondkapje te dragen, door geïsoleerd van anderen te leven en door niet 
genoeg in de zon te komen – zijn drie duidelijke oorzaken. Ook te veel alcohol 

drinken, te veel roken en verplicht thuis blijven helpt niet mee. De extra doden 

zullen hoogstwaarschijnlijk in de herfst vallen, als gevaccineerde mensen 

worden blootgesteld aan het virus. Coronavirus verspreidt zich in de herfst en 

winter het snelst. 
 

Als gevolg van de epidemie aan ziektegevallen en doden zullen regeringen de 

volgende ronde vaccinaties gaan promoten. Er zal natuurlijk veel gepraat 
worden over mutaties. Dan zullen nieuwe vaccins met spoed bereid worden 

geproduceerd, en zwaar worden gepromoot door beroemdheden die niets van 

geneeskunde of vaccins afweten. Artsen die het gevaar wel inzien en over 

vaccins twijfelen, zullen zoals gebruikelijk het zwijgen worden opgelegd. 
 

Ik geloof dat de mensen achter dit bedrog wisten dat dit ging gebeuren. Het was 

onderdeel van hun duivelse plan. Ze wisten dat het aantal doden in de herfst en 

komende winter zou toenemen. Zij hadden nog steeds het plan om deze 
sterfgevallen toe te schrijven aan een nieuwe versie van covid-19 - een van de 

duizenden mutaties die in de herfst zullen bestaan. Ik heb altijd verwacht dat ze 

uiteindelijk elke twee maanden - of zelfs vaker, elke maand of zo - vaccinaties 

zouden promoten. Mijn eerste gebruik van het woord hoax in maart 2020 was 

bedoeld om de reactie op een griepachtige virale infectie te bekritiseren. Die 
reactie was zwaar overdreven. 
 

Ik begrijp dat Bill en Melinda Gates hierom lachten toen ze suggereerden dat we 
de eerste pandemie misschien niet serieus zouden nemen, maar de volgende 

pandemie veel serieuzer zouden behandelen. En ik denk dat zij, en iedereen die 

bij deze fraude betrokken is, ervan uitgingen dat ze volkomen veilig zouden zijn 

omdat ze eigenlijk geen vaccins zouden innemen. Ik geloof dat veel van de 

elite, en de meest prominente beroemdheden, een placebo kregen in 
plaats van een van de experimentele vaccins. Zij hebben nooit het risico 

gelopen gedood te worden door het vaccin, er ernstig door gewond te raken, of 

een pathogene priming te ontwikkelen - en dan ongelooflijk kwetsbaar te zijn de 

volgende keer dat zij in contact kwamen met de virusinfectie. 
 

3- Ik denk dat de elite dacht dat ze veilig waren. Ik denk dat ze een plan hebben 

bedacht dat tot miljoenen doden zou leiden, maar hen niet zou schaden. Maar 

ik geloof dat ze een enorme, cruciale fout hebben gemaakt. En dat brengt ons 
bij het derde probleem, dat ze volgens mij niet hebben verwacht. Dit probleem 

is net uiteen gezet door dr. Geert Vanden Bossche, een zeer eminente vaccin 

specialist. Oorspronkelijk was ik heel sceptisch over wat hij zei, want hij heeft 
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voorheen met GAVI en de Gates Foundation gewerkt. Hij is de laatste persoon 

ter wereld die anti-vaccinatie zou kunnen worden genoemd. 
 

Dr. Bossche wees erop dat de momenteel gebruikte vaccins niet de juiste 

wapens zijn in de oorlog tegen deze virusinfectie. Door miljoenen mensen te 

vaccineren, leren we aan het virus om te muteren en sterker en dodelijker te 

worden. Pogingen om nieuwe vaccins te ontwerpen voor nieuwe mutaties maken 
de situatie alleen maar erger, omdat wetenschappers de muterende virussen 

niet voor kunnen blijven. En mensen die gevaccineerd zijn, delen nu gemuteerde 

virussen met de mensen om hen heen. De mutaties worden sterker en 

dodelijker. Het einde van de inperkingsmaatregelen zal perfect 
gesynchroniseerd zijn om ervoor te zorgen dat de nieuwe covid-19 mutaties zich 

wijd verspreiden. 
 

Dan is er nog een aanverwant probleem. Normaal gesproken bevatten onze 

lichamen witte bloedcellen die ons helpen infecties te verslaan. Cellen die NK-

cellen worden genoemd - NK staat voor natural killers - helpen slechte cellen die 

ons binnendringen te elimineren. Zodra die NK cellen hun werk hebben gedaan, 

verschijnen antilichamen en ruimen de schade op. 
 

Maar Dr. Bossche legde uit dat de vaccins de aanmaak van specifieke 

antilichamen stimuleren, die wedijveren met de natuurlijke afweer van de 
gevaccineerde mensen. De natuurlijke afweersystemen van de gevaccineerden 

worden onderdrukt, omdat de specifieke antilichamen die door het vaccin 

worden geproduceerd, het overnemen. En deze door de vaccins 

geproduceerde antilichamen zijn blijvend. Ze zijn er voor altijd in de 

lichamen van de gevaccineerden. 
 

Het rampzalige gevolg is dat het natuurlijke immuunsysteem van de tien- of 

honderden miljoenen mensen die zich laten vaccineren wordt vernietigd. Hun 

immuunsysteem zal niet in staat zijn elke gemuteerde variant van het virus die 
zich in hun lichaam ontwikkelt, te bestrijden. Die gemuteerde virussen kunnen 

zich dan in de samenleving verspreiden. Ik denk dat dat de reden is dat er 

nieuwe varianten van het virus opduiken in gebieden waar het vaccin aan grote 

aantallen mensen is toegediend. Het komt erop neer dat de toediening van 
vaccins het virus de kans geeft oneindig veel gevaarlijker te worden. Iedere 

gevaccineerde kan een potentiële massamoordenaar worden, want hun 

lichamen zijn laboratoria geworden waarin dodelijke virussen worden 

aangemaakt. Erger nog, sommige gevaccineerden kunnen asymptomatische 
dragers worden, waardoor ze deze dodelijke virussen om zich heen verspreiden. 
 

De gevaccineerden zullen niet in staat zijn te reageren op de mutaties, want hun 

immuunsysteem is overgenomen door een kunstmatig afweersysteem, dat ze 
door het vaccin hebben gekregen, en dat is ontworpen om tegen de originele 

vorm van het covid-19 te vechten. Zodra de nieuwe mutaties zich zullen 

beginnen te verspreiden, zullen de gevaccineerden grote risico’s lopen. Hun 

lichaam is permanent en uitsluitend gericht om zich te verdedigen tegen een 
vorm van het virus die snel achterhaald. Nieuwe vaccins gaan niet helpen, want 

de gemuteerde virus zal daar niet kwetsbaar voor zijn. De wetenschappers die 

de vaccins maken, zullen het muterende virus niet voor kunnen zijn. Dit had 

verwacht moeten worden. Daarom zijn griepprikken vaak ondoeltreffend. 
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Politici en hun adviseurs zullen liegen en degenen die niet zijn 

gevaccineerd ervan beschuldigen verantwoordelijk te zijn voor de 

ontwikkeling van nieuwe mutaties en de toename van het aantal 

sterfgevallen dat zal plaatsvinden. Maar als Dr. Bossche gelijk heeft, en ik 
denk dat dit zo is, dan zullen de gevaccineerden een bedreiging gaan vormen 

voor de mensheid. Ze zullen een enorm gevaar vormen voor iedere 

gevaccineerde, maar ook voor de ongevaccineerden, want de virussen die ze 

uitscheiden, zullen gevaarlijker zijn dan het originele virus. 
 

We zijn in groot gevaar. Als we dit vaccinatieprogramma niet nu stoppen, dan is 

het niet overdreven te stellen dat de toekomst van de mensheid op het spel 
staat. Is dit wat degenen dachten die ons de Grote Reset probeerden te 

verkopen? Ik weet het niet. Misschien wat het van meet af aan wel hun doel om 

ons allemaal te doden. Of misschien is hun kwaadaardige plan wel uit de hand 

gelopen. 
 

In het Verenigd Koninkrijk leken Ferguson, Hancock, Whitty en Vallance mij altijd 

de verkeerde personen om de reactie van de natie te leiden. In de Verenigde 

Staten, denk ik dat Dr. Fauci de verkeerde persoon was. Ik ben altijd bang 
geweest dat ze gekozen zijn omdat ze niet de juiste mensen zijn. Alles wat ze 

hebben gedaan was in ons nadeel, maar in hun voordeel, en dat van het 

kwaadaardige kabaal dat Agenda-21 en de Great Reset promoot. De volharding 

in het onderdrukken van het vrije debat heeft ons in deze afgrond gebracht. 
Geen van deze mensen had toestemming mogen krijgen om zo'n controle over 

ons leven uit te oefenen, maar door alle vragende oppositie te onderdrukken op 

een manier die nog nooit eerder is vertoond en door de feiten te onderdrukken, 

hebben de mainstream media en de internetgiganten de zaken oneindig veel 
erger gemaakt. Denken zij echt dat zij wel veilig zullen zijn? 
 

Het is een ernstig risico dat in plaats van het doden van 90% tot 95% van de 
mensen, zoals de kwaadaardige elite oorspronkelijke wenste, ze per ongeluk 

iedereen doden. Zij zouden de mensheid kunnen uitroeien! We hebben nog maar 

heel weinig tijd om onszelf te redden. We moeten onze immuunsystemen 

versterken, en ironisch genoeg is het denkbaar dat we afstand moeten bewaren 
van de gevaccineerde mensen. Ik zal binnen een week een artikel schrijven over 

hoe u uw immuunsysteem kunt versterken. 
 

Begrijpt u nu waarom dit het belangrijkste artikel is die ik ooit heb gemaakt over 

covid-19, en volgens mij, het belangrijkste artikel die u ooit heeft gezien? Ik kan 

de mainstream media hier niet mee bereiken. Zij onderdrukken simpelweg de 

waarheid, en weigeren ieder debat en iedere discussie hierover. Zo weigert 
YouTube iedere video die twijfelt aan ook maar iets van wat het kwaadaardige 

establishment promoot. 
 

Stuur dit artikel dus naar artsen, journalisten, vrienden, familieleden, en deel dit 

zo veel mogelijk. Misschien kunnen we de machthebbers overtuigen dat zij niet 

immuun zijn voor de ramp die eraan komt. U kunt gemakkelijk delen vanaf 

www.vernoncoleman.org. Ik hoop dat Dr. Bossche het mis heeft. Ik hoop dat 
ook ik het mis heb. Maar alles in dit artikel moet grondig onderzocht worden. En 

als deze angsten niet openbaar worden gemaakt en onderzocht, dan zullen we 

zeker weten dat het plan is om zoveel mogelijk van ons te doden. Een andere 

conclusie is niet mogelijk. [Einde van het artikel]. 
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U bent vrij om dit boek te fotokopiëren en te verspreiden. Maar het is verboden het te wijzigen of te veranderen.  

Conclusie 
 

Beste vrienden, trap niet meer in de valstrikken van deze agenten van de Hel 
die u onder druk zetten om dit vaccin-gif te nemen waarvan de verwoestende 

effecten onomkeerbaar zouden zijn, zoals we zojuist hebben gelezen. En jullie 

Christenen en andere Religieuzen, vlucht voor al die demonen-voorgangers die 

jullie verleiden en tot dit gif aanzetten onder het voorwendsel dat jullie in staat 

zullen zijn de uitwerking ervan door het geloof teniet te doen. Weet dat deze 
slangen in hun grote overmoedigheid u de indruk geven meer geloof te hebben 

dan ieder ander. Denkt u dat deze agenten van satan meer geloof hebben dan 

Jezus Christus, de Zoon van God? 
 

Om u te verleiden, citeren ze u Marcus 16:18 waarin staat "slangen zullen zij 

opnemen, en zelfs indien zij iets dodelijks drinken, zal het hun geen 

schade doen; ..." Maar deze demonen verkiezen om u niet te zeggen, dat Jezus 

Christus, de Zoon van de levende God, hoewel vol van geloof, geweigerd heeft 
zijn geloof te tonen om indruk te maken op satan. Dit is wat we lezen in Lucas 

4:9-12 "9En hij leidde Hem naar Jeruzalem en stelde Hem op de rand van het 

dak des tempels en hij zeide tot Hem: Indien Gij Gods Zoon zijt, werp Uzelf dan 

vanhier naar beneden; 10want er staat geschreven: Aan zijn engelen zal Hij 
opdracht geven aangaande u om u te behoeden, 11en: Op de handen zullen zij 

u dragen, opdat gij uw voet niet aan een steen stoot. 12En Jezus antwoordde en 

zeide tot hem: Er is gezegd: Gij zult de Here, uw God, niet verzoeken." 
 

Weet dat al deze zogenaamde voorgangers die u de voordelen van dit satanische 

vaccin aanprijzen, demonen zijn. Hun missie is om u naar de Hel te leiden. Als 

u hen volgt, zult u voor eeuwig met hen branden in de Hel. Wie oren heeft, die 

hore! 
 

De genade zij met allen, die onze Here  

Jezus Christus onvergankelijk liefhebben! 
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Bron & Contact:         Website: https://www.mcreveil.org          E-mail: mail@mcreveil.org 

 

 

 

 
 

Uitnodiging 
 

 

Beste broeders en zusters, 
 

Als u bent weggelopen van valse gemeenten en wilt weten wat u moet 

doen, dan zijn hier de twee opties die u ter beschikking staan: 

 
1- Kijk of er om u heen andere kinderen van God zijn die God vrezen en 

verlangen te leven volgens de Gezonde Leer. Als u er vindt, voel u vrij 

om u bij hen aan te sluiten. 

 
2- Als u er geen kunt vinden en u wilt zich bij ons aansluiten, onze 

deuren staan voor u open. Het enige wat wij u vragen te doen is eerst 

alle Onderrichten te lezen die de Heer ons heeft gegeven, en die te 

vinden zijn op onze website www.mcreveil.org, om u ervan te 
verzekeren dat zij in overeenstemming zijn met de Bijbel. Als u zij in 

overeenstemming met de Bijbel zijn vindt, en bereid bent u te 

onderwerpen aan Jezus Christus, en te leven naar de eisen van Zijn 

woord, zullen wij u met vreugde ontvangen. 

 
De genade van de Here Jezus zij met u! 
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